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25 gündür deprem konuşuyoruz.

Deprem Türkiye’nin önemli bir gerçeği.

Depremle yaşayacağız.

Bunu içimize sindirip depremle yaşamaya dair önlemler almalıyız.

Maraş depremi ülkemiz insanına bunu bir kez daha gösterdi.

Enkaz altında kaldığımızın büyük fotoğrafını hep birlikte gördük.

Şimdi önlemleri kim alacak?
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Ben derim ki; ilk başta kamu kurumları. Öncelikle belediyeler.

Devamında mühendisler, mimarlar, yapı denetimcileri, müteahhitler ve yapı sahipleri.

Gündem deprem ya.

Bizde her daim yapılar hakkında bilgilenelim diye müteahhitlerle konuşuyoruz.

Geçen gün kıymetli dostum Parlak İnşaat sahibi Etem (Parlak) Erdemoğlu ile konuştuk.

Etem bey; “Fatsa’da son yıllarda yapılan inşaatlar çok sağlam yapılmaktadır. Hazırlanan
projeler harfiyen uygulanmaktadır. Hiç bir inşaatcı, müteahhit projenin haricinde bir uygulama
yapmamaktadır. Çünkü her şey projeye uygunluk gerektirmektedir. Bütün sorumlu kurumlar
titizlikle denetimlerini yapmaktadırlar. Malzemeden kaçınma gibi bir durum hiç mi hiç olamaz.
Betondan, demirden asla eksik kullanım söz konusu değildir. Dolayısıyla Fatsa’mızda yeni
yapılan binalar gerçekten sağlamdır.” Dedi.

Etem bey bunu böyle söylüyor da bir başkası farklı mı söylüyor.

Örneğin; Pelit İnşaat sahibi Hüseyin Pelit dostum da binaların sağlam yapıldığını beyan ediyor.

Maraş depemi çok katlı yapılan inşaatlarla ilgili sokaktaki olumsuz dedikoduların doğru
olmadığını belgeleriyle ortaya koyuyorlar.

Pelit İnşaatın Dumlupınar Mahallesindeki binası ile ilgili deprem sonrası Bayındırlık İl Müdürlüğü
ve Şehircilik İl Müdürlüklerinin raporları mevcut. Bina iki kez şikayet edilmiş ve yapılan
incelemelerde sağlam raporu almış.
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Diyeceğim şudur; sokakta konuşulanlarla gerçekler çok farklı.

“Yok şunun binası çatlamış, yok bunun binası patlamış” söylemleri tamamen gerçek dışı
gözüküyor.

Serdarlar İnşaatın açıklaması farklı mı?

Onların da, yaptıkları binaların sağlamlığından bahseden bina sakinleriyle paylaşımları var.

İnanıp inanmamakta tabii ki farklı düşüncelerimiz olacaktır.

Fakat beyan esas değil midir?

Hatta ve hatta bundan sonra yapılacak olan binaların  çok daha sağlam olacağına inancımız
olmayacak mı?
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